
 
ACTA ASSEMBLEA GENERAL INICI DE CURS  22/23 

• Assistents: 10 persones 

• Lloc i data: Sant Llorenç Savall. 3 d’Octubre del 2022 a les 

16:30 i s’acaba a les 18:30.  

 

1. Aprovació acta de l’assemblea anterior.  

S’aprova per unanimitat.  

2. Constitució i aprovació de la nova Junta. 

Es fa la presentació de la proposta de nova Junta i s’aprova per 

unanimitat dels assistents.  

Presidenta: Natàlia Monràs Blasi 

Tresorera: Maria Dolores Padilla Giraldez 

Secretària: Eva Rocati Llagostera 

Vocals: Tai Pérez, Josep Maria Cazes, Amparo 

3. Presentació balanç i memòria curs 21/22 

S’explica el balanç, i el motiu pel qual surt negatiu. Encara no s’havia 

rebut una altra part de subvenció de l’Ajuntament per cobrir els 

5.481,71€. Un cop presentat aquest balanç a l’Ajuntament, aquest va 

augmentar la partida per l’associació i el balanç va quedar a 0.  

En resum, el menjador s’emporta gairebé de la totalitat de la 

subvenció. Es reflexiona entorn a la fórmula que tenim de gestió a 

través de MEV. Es reflexiona envers la necessitat de crear una figura, 

que s’encarregui de “supervisar” la seva tasca, per tal que no ens 

passin factures amb morosos, o impagats per descuits seus, per a que 

les cobrim des de l’AMPA...S’ofereix voluntària la Tania Morones per 

a dur a terme aquesta tasca i donar un cop de mà a la tresorera 

actual.  



 
4. Extraescolars 

Expliquem que les activitats extraescolars són gestionades per MEV 

(Moviment d’esplais del Valles) com la resta de serveis que s’ofereixen 

(acollida i menjador). Aquest servei, a l’AMPA no li genera ni despeses ni 

beneficis.  

Es comenta que es necessiten mínim 8 infants per a que l’activitat sigui 

viable econòmicament. I és per aquest motiu que no es poden dur a terme 

totes les activitats que es van ofertar en un inici. Les activitats eren les 

següents: 

DILLUNS: Patinatge (primària)  

DIMARTS: Minixef (infantil) 

DIMECRES: Iniciació esportiva (infantil) 

DIJOUS: Dansa (infantil) 



DIVENDRES:  Experimentem (infantil) i Mulitesport (primària) 

 

Aquest servei, pensem que s’ha de seguir oferint per tal de dotar el poble, 

de més serveis i activitats per afavorir la possibilitat de tots els infants de 

l’escola de gaudir d’activitats de lleure de proximitat, enriquidores i 

facilitadores per les famílies.   

Es comenta la idea que de cara al proper curs, pot ser abans de llançar 

l’aplicatiu per inscriure als infants, es podria fer un google forms (bastant 

definitiu) per tal de fer un sondeig previ i poder apostar per les activitats 

més demanades en un termini que ajudi a les famílies a organitzar-se. 

Comentem que intentarem fer-ho així l’any vinent. Ja que aquest any a mes 

de setembre encara no es sabia si havien sortit o no les activitats... 

Exposem les activitats que han acabat sortint: 

Preus: 183€/any (63 trimestre) i 80€ minixeff (240 any) 

 

5. Presentació del pressupost de l’escola per al curs 22/23. 

Presentem el pressupost que ens ha passat l’escola per al curs 22/23. En 

relació al pressupost de l’AMPA, quedem a l’espera de reunir-nos amb 

l’Ajuntament i que ens confirmin el pressupost de subvenció per poder fer 

la previsió d’ingressos i despeses.  

Dimarts

Dansa (primària)

Monitora: Clàudia Sallas

Dimecres

Rítmica (infantil + 
primària)

Monitora: Carla Ramirez

Dijous

Minixef (primària)

Monitor: Eva Sigler



 

6. Servei de menjador. Valoració del nou càtering.  

El preu és de: 6,33€ fix i 6,96€ esporàdic. Expliquem que és probable 

que de cara el curs vinent pugi. Expliquem que la normativa ha 

canviat i que enguany el màxim de menjador permès per llei és de 

6,54€ fix i 7,05 esporàdics.  

*Fix: a partir de 12 dies al mes.  

Càtering: Gumen (Sabadell)  

a. Menús els penjem a Instagram.  

Monitoratge gestionat per MEV 

Mitjana alumnes: 35 aprox. 

Monitores:  

b. Petits: Ana Zapata 

c. Grans: Núria Sisamon 

d. Coordinadora: Ana Olivencia 

i. Ràtio: 12/alumnes per monitor/a aprox.  

 

7. Torn obert de paraula.  



• S’afegeix el punt del preu d’acollida. Actualment és un preu 

molt elevat, de 6€ el dia amb un màxim de 80€/mes. És tan 

elevat que pot fer que moltes famílies que portarien als seus 

infants a l’acollida no ho facin i busquin mil alternatives abans 

de pagar aquest preu per infant. Tant per tant, es reflexiona 

que essent que és tant deficitari, i que igualment no s’està 

utilitzant i es paga igualment, es podrien buscar fórmules de 

taxes més atractives per intentar que no sigui tan deficitari.  

Es comenta que s’estudiarà l’opció de canvi de tarifes, i 

s’aprova entre tots els assistents per unanimitat que estaran 

a favor del que decideixi la comissió.  

 

• Crida a la participació: Fem una crida a participar a l’AMPA ja 

sigui en les comissions o en la Junta. Comentem que 

necessitem més gent per fer funcionar l’engranatge. La 

comissió de festes va molt coixa, la comissió de comunicació 

també...S’apunten la Raquel Ortega i la Maite Monfort a la 

comissió de festes, juntament amb l’Amparo i la Tai. A 

tresoreria s’apunta la Tània Morones, que donarà un cop de 

mà a la Dolors. El Marçal es pensarà de participar a la comissió 

de comunicació.  

Es tanca la sessió a les 18:30h.   

 

 

 

 

 

Dilluns, 3 d’octubre de 2022.  

 

 

Acta feta per Natàlia Monràs.  

 


